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hteroelacia

W imieniu mieszka6ca Wloclawka, zwracam siq z projbq o przeanalizowanie
mo2liwoici poprawy warunk.w obstugi petent6w w wydziare Komunikacji urzQdu Miasta.osoby, kt6re popros*y mnie o interwencjg, podkredialy ," 

"u".r,.- i*"rlusiq tam wierogodzinne korejki, a czqsto dochodzi do sytuacji w kt6rych brak kompretuwymaganych dokument6w przez mieszka6c6w aktualnie obslugiwanych, powodujedodatkowe wydlu2enie czasu oczekiwania nastqpnych os6b znajdujqcych siq w kolejce.W zwiqzku z powyiszym zwracam siq z prodbq o przeanalizowanie moiliwojcizorganizowania punktu wstepnej weryfikacji dokument6w os6b oczekuiqcych w korejcedo pracownik6w Wydzialu Komunikacji. Takie rozwiqzanie sprawdza siq w innychsamorzqdach i daje nadzieiq na poprawq iako(ci obsrugi rdwniei mieszkaric6w wroctawka.
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